

DAILY SPECIALS SENTEUP TO 50% OFF

[VALID UNTIL 30 SEPTEMBER 2025]

MONDAY 星期一

'BAKKWA' BACON SALAD 肉干沙律菜 \$14 (U.P. \$28)

TUESDAY 星期二



番茄汤烤鱼

\$61 (U.P. \$88)

WEDNESDAY 星期三



BRAISED BARRAMUNDI WITH PICKLED CABBAGE AND CHILLI 金汤酸菜鱼

\$19 (U.P. \$38)

THURSDAY 星期四



SAUTÉED PRAWN WITH PECAN AND HONEY 蜜汁山核桃虾球

\$14 (U.P. \$28)

FRIDAY 星期五



FIRECRACKER CHICKEN NEST 当红辣子鸡神奇蛋

\$15 (U.P. \$30)

SATURDAY 星期六



STEAMED HOMEMADE DUMPLING 手工水饺

\$7 (6PCS)

SUNDAY 星期日



PAN-FRIED HOMEMADE 'GUO TIE' 手工锅贴

\$8 (6PCS)

·促销有效时期到2025年9月30日, 仅限堂食使用。· 以上价格另加 10%服务费及政府消费税。· 不适用于公共假日。· 促销不适用于自助餐或宴会(或30 人以上)。· 不能与其他促销, 折 扣,特惠,各式礼券,礼宾卡或同乐会员优待同时使用。·不可累积同乐会员分数 (TL\$)。· 不可使用TL\$/生日礼券/欢迎礼券/以及其他电子代金券抵扣。 食物图片仅供参考, 可能与实际的菜肴呈现不同。 · 管层保留随时修改条款和条件的权利, 恕不另行通知。

- · Available until 30 September 2025, for dine-in only. · Gross bills will be subjected to 10% service charge and prevailing government taxes. · Not valid on public holidays. · Not valid for buffet or banquets (or more than 30 persons) · Not valid in conjunction with other promotional programmes, offers, e-vouchers and/or vouchers, discount cards, privilege cards or TungLok Membership Privileges unless otherwise stated. Earning of TL\$ is NOT applicable. Redemption of TL\$/birthday/welcome/renewal and/or other e-voucher is not allowed.
- · Food pictures are for illustration purposes only and may differ from actual dish served. · The management reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.